
   

 Stjørdal menighetsråd 

    
Sandgata 15 

7500 STJØRDAL 

Tlf: 74834230 

Stjørdal 23.08.2024  

 
Vår saksbehandler: HKG Vår ref.: 24/00001-007 Arkivkode: 012.1 

Referat Stjørdal menighetsråd 29.8.2024  

Sted: Møterom Balkongen, 3.etg Kimen kl. 18:00 
I etterkant av møtet ble det avholdt en kort generalforsamling i Kirkestallen AS (eget referat foreligger). 

 

Tilstede: 

Randi Kvello, Sissel Solberg Bekkelund, Sverre Sævareid, Tove Irene Moan Andersen, Wenke Bergheim 
Ulseth, Jørund Hølaas, Torbjørn Robert Olsen Fagerli, Bergljot Lande Hesselberg (1.vara). 

Per Anton Leite 

 
Forfall: Ingfrid Eggen Skogrand 

 

Servering: Sverre Sævareid 

Ord for dagen: Sverre Sævareid 

Referent på møtet: Hilde Kristine Grønbeck 

Vedtakssaker:  

32/24 Godkjenning av innkalling 

 

 Vedtak: 

 Godkjent etter tilføying av vedtakssak 37/24 samt eventuelt sak. 

 

33/24 Kontrakt mellom Opheim Selskapsmat og Stjørdal sokn 

- I sak 18/24 ble det vedtatt å avvikle Kirkestallen AS samt utarbeide ny kontrakt med Opheim 

Selskapsmat gjeldende fra 1.9.2024. Forslag til ny kontrakt med Opheim var ikke klar til møtet. 
- Drøfting på møtet:  

o De variable kostnadene bør dekkes av Opheim 

o Vi må finne det beløpet vi trenger å få inn for å dekke egne driftsutgifter samt gå i 

overskudd, hvis leietaker ikke er villig til å betale dette må vi vurdere andre løsninger 
o En utfordring med dagens løsning er Opheim selskapsmat alene har 

serveringsbevillingen, noe som gjør det vanskelig for andre å bruke kjøkkenet 

o Det er mange spørsmål som må utredes i tiden fremover: vedlikeholdsbehov, fordeling 
av ansvar og kostnader, menighetens behov for bruk av Kirkestallen etc 

 

 

 
 

 

 
 

 

 
 

 

 



Vedtak: 

- Menighetsrådet ber husstyret utrede ulike scenario for videre drift og vedlikehold av 

Kirkestallen. 

- Det utformes en ny, midlertidig avtale med Opheim Selskapsmat som trer i kraft 1.9.24.  
Varighet på avtalen er 4 måneder (ut 2024). Denne avtalen inngås mellom Stjørdal sokn og 

Opheim selskapsmat da Kirkestallen AS avvikles.  

- Krav til ny, midlertidig avtale er at:  
o Leietakers leie dekker eiers antatt resterende, variable kostander med Kirkestallen for 

resten av året.  

o Det sikres at eier, i avtaleperioden 1.9.24 til 31.12.24, sitter igjen med et lite overskudd 
utover driftsutgiftene da driftsresultat så langt i 2024 viser underskudd for eier. 

- Menighetsrådet ber husstyret bruke perioden med midlertidig avtale effektivt slik at et forslag til 

en eventuell ny avtale med Opheim selskapsmat fra 1.1.2025 kan vedtas på møtet i 

menighetsrådet 12.desember. Forslag til ny avtale må sendes menighetsrådet i god tid før møtet.  
- Menighetsrådet ønsker ikke at Opheim Selskapsmat flytter kjøkkenet fra By til Kirkestallen 

34/24 Oppfølging sak 29/24 Strategiarbeid 

- I henhold til tidligere vedtak er det ønskelig å legge en plan for hvilke faggrupper som 

inviteres til hvilke menighetsrådsmøter. 

- Ingebrigt Sandblost fra administrasjonen deltok på møtet med informasjon om soknets 
kirkebygg. 

 

Vedtak: 

AU utarbeider en plan for hvilke faggrupper som skal besøke menighetsrådet når. Aksjon: 

Randi Kvello 
 

35/24 Utleie til Eritreisk menighet og andre trossamfunn 

- Eritreisk menighet ønsker å leie Stjørdal / Værnes kirke på jevnlig basis, gjerne ukentlig. 

Hva tenker vi om dette? 

- Hvordan forholder vi oss utleie av kirkene våre til andre trossamfunn på generell basis? 
Hvor mye av slik utleie ønsker vi å ha? 

 

Vedtak: 

- Menighetsrådet ønsker ikke å leie ut til eritreisk menighet på fast basis. Om de i så fall 
skal leie må leie betales på forskudd og mannlig kirketjener være til stede. 

- Menighetsrådet ønsker ikke å sette en øvre, fast ramme for antall utleie til andre 
trossamfunn 

- Menighetsrådet ser det som positivt at kirka brukes så lenge menigheten opplever å ha 
tilstrekkelig mulighet til å disponere kirka til egne aktiviteter 

- Menighetsrådet forholder seg for øvrig til "Reglene for bruk av kirkene" vedtatt av Kirkerådet, 

Mellomkirkelig råd og Samisk kirkeråd hvor det i § 4 står "Kirkerommet kan ikke brukes av 
ikke-kristne tros- og livssynsamfunn til utøvelse av deres tro eller religion". 

 

36/24 Endre møtedato menighetsrådet 

Forslag til vedtak: 

Dato for møte i menighetsrådet endres fra 7.november til 31.oktober. 

 

Vedtak: 

Som forslag til vedtak. 

 

37/24 Oppfølging sak 28/24 – Innkjøp av nattverd utsyr 

 I sak 28/24 vedtas innkjøp av ny helletut til den store kalken i Stjørdal kirke. 

  

 Vedtak 

Menighetsrådet vedtar å gå til innkjøp av en kjeramikkalk til kr. 4 000,- til Stjørdal kirke. 
Dette erstatter tidligere vedtak om innkjøp av ny helletut. Aksjon: Per Anton Leite. 



Menighetsrådet ber om at Per Anton Leite effektuerer tidligere vedtak om bestilling av nytt kalksett i 

sølvplett (60 stk) til Stjørdal kirke til en anslått pris av kr. 110 00,- inkl. mva. Kostnad belastes 

ubundet investeringsfond. 

Meldingssaker: 

34/24 Informasjon fra fellesrådet 
- Prosessen med ansettelse av ny kirkeverge er i godt i gang 

- Fellesrådet oppfordrer AU-ene i menighetsrådene mer samarbeid 

- Status sak kjøkken i sakristiet etterspørres 
- Budsjettinnspill, menighetsrådet bes om å sende innspill til behov, prosjekter 

- Nye stoler har blitt satt inn i Værnes kirke, dette har blitt veldig fint 

 
35/24 Informasjon fra styringsgruppa for trosopplæring  

 Saken utsettes til neste møte 

 

36/24 Sokneprestens hjørne 
- 22.september kl. 11.00, gudstjeneste i Stjørdal kirke der alle kirketekstiler tas i bruk.  

- OneHeart lovsangskveld: månedlige lovsangskvelder, et samarbeidsprosjekt med Stjørdal 

misjonskirke og bedehuset, datoene settes snarlig. Det er viktig å unngå at møtene i 
menighetsrådene kolliderer med disse kveldene 

 

37/24 50-årskonfirmantjubileum  
Status: 15 påmeldte pr. i dag, Tove Moan Andersen leder festen 

 

38/24 Gudstjenesteforordning  

 Saken utsettes til neste møte. 
 

39/24 Økonomirapport 

- Driftsregnskapet viser pr.20.8 et overskudd på 193 326,-. Dette skyldes primært renteinntekter på 
penger etter barnehagesalg (1900-4400) på kr. 245 458,- som ikke er budsjettert. 

- Det er så langt brukt mindre enn budsjettert på vandringskvelder, trosopplæring og lunsjkonserter. 

- De største avvikene ndg kostnader er på de to avdelingene som gjelder Kirkestallen, hvor vi så langt 

ikke har budsjettert med noen kostnader da det har vært lite forutsigbart hvilke organisatoriske 

løsninger vi har landet på og hva dette har hatt og si økonomisk. 
 

40/24 Status konsert med Hans Olav Mørk 

 Wenke B. Ulseth følger opp saken og orienterer menighetsrådet når mer informasjon foreligger. 

 
41/24 Invitasjon til misjonsfest og jubileumsfeiring Stjørdal misjonsforening NMS  

Stjørdal Misjonsforening NMS feirer 180-års-jubileum i år og ønsker velkommen til misjonsfest og 

jubileumsfeiring i Stjørdal Bedehus 22.september kl.18.00.  
 

42/24 Globalmarked 27.oktober 

I Kimen kulturhus, konfirmantene går sammen i grupper og forbereder noe som de selger til inntekt 

for misjonsprosjektene. Globalmarkedet avsluttes med en stor gudstjeneste i storsalen.  
 

Eventuelt: 
Status frivillighet, oppfølging av vedtak 14/24, informasjon ved Sissel Bekkelund og Sverre Sævareid: 

Det har vært avholdt et møte med diakoni og trosopplæring med dette som tema. Planen er blant annet å lage 

en brosjyre, men erfaringsmessig får man få frivillige gjennom dette. Ofte er det slik at frivillige verver 

frivillige. Vi må derfor jobbe med at de som allerede er frivillige får det bedre, slik at de lettere får med seg 
andre. Det er jobbet ut ulike ideer for videre arbeid, referat fra dette møtet med faggrupper i stab sendes 

menighetsrådet med ønsker om innspill. Saken følges opp på neste møte i menighetsrådet. 

 
Vennlig hilsen 

      for 

Hilde Kristine Grønbeck   Randi Kvello 
Daglig leder i menighet    Leder Stjørdal menighetsråd 


